
Zaupanja
v poslance je vse
manj

Kako glasujejo poslanci v državnem zboru
v občinski skupščini vemo, kakšne plače imajo
tudi, ni pa še povsem jasno, kakšni naj bi bili
njihovi odnosi z navadnimi občani, torej z volil-
nim telesom, ki jih je volilo. Če je verjeti medi-
jem, je zaupanja v poslance vse manj, kakor
nasploh naglo plahni zaupanje v vse javne inštitu-
qje.

Maks Durakovič,
kovinostrugar
iz KS Malči Belič:

»Velika večina ljudi ne vem, kaj govorijo po-
slanci v občinski skupščini. Sam, moram priznati,
ne poznam niti enega samega poslanca, a tudi, £e
bi ga, mi to ne bi veliko pomagalo, saj en sam
poslanec ne more kaj dosti narediti. Sicer pa tem
izbrancem, še posebcj v državnem zboru, ne za-
upam preveč. Imajo takšne plače, kot marsikdo
ne zasluži v vsem letu. Samo to so si nagrebli.«

Rožica Rogelj,
gostilničarka
iz Preserja:

»Pred volitvami smo imeii tu shode vseh mogo-
čih strank. Na njih so naši vaščani spraševali
politike o vsem mogočem. Nam obrtnikom je
čisto vseeno, kdo vlada, važno je, da dobro živi-
mo. Stiki med navadnimi ljudmi in poslanci pa bi
le lahko bili tesnejši, saj bi se tako dalo odpraviti
marsikako slabost.«



Vladimir Simiž,
pravnik
z Vrzdenca: : " "•"

»Sam sem pristaš večinskega volilnega sistema,
ne proporcionalnega. Ko vidiš, kako kak poslanec
glasuje, ga drugič voliš, sicer pa ne. Poslanci so
med dvema ognjema: eno je njihov lastni inters,
drugo pa je kako ocenjujejo stališča volivcev. Če
bi bil njihov status odvisen zgolj od volivcev, ne
pa od njihovih strank, bi se najbrž ozirali le na
volilce, ker pa so odvisni predvsem od svojih
strank, se morajo pač podrejati strankarskim inte-
resom.«

Joie Nagode,
upokojenec
iz Kamnika
pod Krimom:

»Vseh poslancev v državnem zboru niti ne poz-
nam. Po mojem se vsakdo med njimi trudi, da bi
nam bilo lepše, toda nihče ne more delati čude-
žev. Čezmernega tratenja denarja si pač ne more-
mo privoščiti. Smo mlada republika, zato so tudi
poslanci tu brez moči, saj nimajo kje vzeti. Država
je res po svojč razvita in bogata, toda trg še ni
odprt, da bi lahko normalno trgovali in izvažali.«

Elvisa Craolič,
natakarica
iz KS Vič:

»Z vsem tem nisem kaj prida na tekočem. Ne
poznam prav nobenega poslanca v občinski skupš-
čini, v državnem zboru pa le nekaj, vendar pa
nobenemu ne zaupam kaj dosti.«

Jože Mazi,
kmetovalec
iz Dolenje
Brezovice:

»S poslanci itnamo bolj malo stikov. Sam delo
v državnem zboru spremljam le toliko, kolikor
vidim na televiziji. Mislim pa, da bi bilo prav, ko
bi se poslanci bolj zanimali za nas kmete. Poglej-
te, prav vse, kmetijski repromaterial in stroji je
postalo strašno drago. To, kar zaslužimo, je le še
za preživetje, da bi obnavljali naše kmetije, pa že
ne znese več.« BRANKO VRHOVEC


